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 Wil je iets kwijt, heb jij een idee of 
wens je aandacht voor een 
onderwerp of activiteit?  
Dat vernemen we graag.  
 
We zijn te bereiken via:  
info@lesboulesfleuries.nl 

Beste lezer 
 

Hierbij ontvang je de eerste Nieuwsbrief nieuwe stijl.                                   

Door het verdwijnen van het clubblad wordt dit het medium 

om je op de hoogte te houden van de verschillende 

nieuwsfeitjes in onze vereniging. Omdat de Commissie 

Wedstrijdzaken ook regelmatig een Nieuwsbrief uitbrengt, 

hebben we deze nieuwsbrief voorlopig het “Informatie-

bulletin” genoemd. Hoewel het wel de lading dekt, vinden 

we dit eigenlijk een beetje saaie naam. Daarom roepen we 

alle leden op om een andere leuk en originele naam in de 

plaats van Informatiebulletin te verzinnen en aan ons door 

te geven via de ideeënbus of via info@lesboulesfleuries.nl.  

Uit de inzendingen zal het bestuur de meest passende 

naam kiezen en de inzender belonen met een koffiekaart.    

Het is de bedoeling dat dit Informatiebulletin de week na 

elke bestuursvergadering uitkomt en wat meer “opsmuk” 

heeft en ook de logo’s van onze belangrijkste en trouwe 

sponsoren bevat. 

Er zullen in de loop der tijd enkele vaste rubrieken ontstaan 

en daarnaast zullen alle bestuursleden een bijdrage 

leveren, als er op hun taakgebied iets te melden is. 

 
(tekst Rob van der Zwet) 

 

Van de bestuurstafel 
 

 

 

 

 

 

 

Na de Algemene Ledenvergadering van 21 februari heeft het bestuur inmiddels 2-keer 

vergaderd. Beide keren was er een lange agenda omdat er op dit moment veel ‘dingen spelen’. 

Naast de gebruikelijke agendapunten zoals Wedstrijdzaken, Kantinecommissie, Accommodatie-

beheer en Financiën zijn er altijd wel weer actuele punten die de aandacht vragen.  
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Van een aantal van deze zaken kun je verderop in dit Informatiebulletin meer lezen. 

Helaas heeft de Gemeente Lisse ons verzoek, om een braakliggende strook grond naast onze 

accommodatie te gebruiken als zonneweide, afgewezen. Na verwerking van deze teleurstelling 

heeft Koos echter de knop omgegooid en een nieuw plan gemaakt.   

Ook moesten we bedenken hoe om te gaan met de invoering van het statiegeld op blikjes per 

1 april. Met vereende krachten, maar vooral door de inzet van Frans Snaar, is de website 

vernieuwd. Los van het feit dat zo’n medium af en toe opgefrist moet worden, was dit ook 

noodzakelijk om onze clubblad-adverteerders in staat te stellen op de website te adverteren. 

Tevens hebben wij deze gelegenheid aangegrepen om ons sponsordocument te actualiseren. 

Hier gaan we binnenkort weer mee ‘de boer op’ om adverteerders te behouden en nieuwe te 

werven. Tot slot vermelden wij de oproep van de gemeente om in het kader van Lisse-825 

mee te werken met de ‘maand van de vereniging’ van 25 augustus t/m 17 september.         

Er worden activiteiten georganiseerd voor kader- en ledenwerving. Om die reden, wordt het 

Kommee-toernooi, in wellicht een andere vorm, op zaterdag 26 augustus gehouden. 

 
(tekst Rob van der Zwet) 

 

Kampioen! 
 

 
 

Onder grote publieke belangstelling heeft Lbf-1 het kampioenschap in poule 4007 

binnengehaald en is gepromoveerd naar de landelijke competitie. De tegenstander Midi uit 

Delft moest gezien worden als een lastige tegenstander.  

In de 1e ronde doubletten werden 2 van de 3 partijen gewonnen (2-1). In de 2e ronde werden 

beide triplette partijen gewonnen. Dit alles leverde een tussenstand en voorsprong op van 4-1. 

Er was nog 1 winstpartij nodig om de dagwinst over de streep te trekken. Het was 

billenknijpen de 3e ronde, maar uiteindelijk werd 1 van de 3 partijen gewonnen. De nipte 

dagoverwinning van 5-3 is hierdoor een feit geworden. 

De dag werd nog mooier toen bleek dat de grote concurrent uit Zoetermeer in Gouda tegen 

een nederlaag was aangelopen. Dat betekende gewoon dat Lbf-1 kampioen is geworden in 

deze poule en promotie heeft afgedwongen naar het landelijke niveau. 

 
(tekst en foto Frans Dames) 
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Even wat rechtzetten…… 
 

 
 

In mijn eerste bestuursvergadering hebben we teruggekeken op de Algemene 

Ledenvergadering van     21 febr. jl.  We hebben de conceptnotulen doorgenomen en de 

aandachtspunten die tijdens de vergadering naar voren zijn gekomen vastgesteld en verdeeld.  

 

Uiteraard hebben we ook gesproken over het aftreden  van Huug als voorzitter en daar willen 

we iets over rechtzetten. Huug heeft zich 8 jaar lang met hart en ziel ingezet als voorzitter van 

onze vereniging en daar leuke en minder leuke periodes meegemaakt. Leuk waren de viering 

van het 25-jarig jubileum en de organisatie van het NK-mix. Minder leuk waren de corona-

jaren, waarin hij, met het bestuur, te maken had met soms lastige maatregelen. Steeds heeft 

hij, op zijn manier, hier toch een positieve draai aan kunnen geven. 

 

Achteraf vinden we dat we aan de vergadering het voorstel hadden moeten doen om Huug tot  

‘Lid van Verdienste’ te benoemen. Dat willen we alsnog doen, maar de Algemene 

Ledenvergadering moet daarover beslissen.  

We gaan hiervoor geen extra vergadering inlassen, maar doen jullie nu alvast het voorstel om 

Huug Tielemans tijdens de Algemene Ledenvergadering van november 2023 te benoemen 

als ‘Lid van Verdienste van Les boules fleuries’. Tot die tijd draagt hij wat ons betreft deze 

titel ‘onder voorbehoud’. 

Vanzelfsprekend hebben wij Huug inmiddels van dit voornemen op de hoogte gesteld.  

Hij is er zeer vereerd en blij mee. 

Namens het bestuur, 

Rob van der Zwet, voorzitter. 

  

BHV 
 

Het Bestuur wil in kaart brengen wie in bezit is van 

een geldig certificaat BHV (BedrijfsHulpVerlening). 

Het Bestuur verzoekt dan ook zich te melden als  

men in het bezit is van dit certificaat.  

Ook wil het Bestuur weten wie er eventueel 

belangstelling heeft voor dit certificaat.  

Zo nodig kan zo’n (ééndaagse)cursus georganiseerd 

worden door middel van E-learning inclusief 1 dag 

praktijk. Ook een herhalingscursus behoort tot de 

mogelijkheden. De kosten hiervan worden door de 

vereniging betaald. 

U kunt zich melden en/of opgeven bij Marian 

Nederlof.(penningmeester@lesboulesfleuries.nl). 

 
(tekst: Marian Nederlof). 
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Statiegeld en kantineprijzen 
 

 
 

Er is een heel gedoe rond het statiegeld op blikjes. Voorlopig zullen we het nog even doen met 

de blikjes zonder statiegeld. Ed Bennis (kantinebeheerder) verwacht dat het nog ongeveer een 

maand gaat duren voordat de blikjes, met statiegeld, bij ons rond zullen gaan.  

Het bestuur heeft besloten om de blikjes met 10 cent te verhogen en geen statiegeld terug te 

geven. Het geeft te veel rompslomp. Hoe we de blikjes, met statiegeld, terug zullen nemen 

weten we nog niet precies. Misschien komt daar een aparte bak voor. Jullie kunnen ze 

natuurlijk ook gewoon mee naar huis nemen. 

Het is wel belangrijk dat de blikjes niet ingedeukt teruggegeven worden, anders krijgen wij er 

geen statiegeld voor terug. De appelsap, de chocomelk en de jus d’orange worden niet veel 

verkocht in blikjes en zijn relatief duur. Ze raken ook vaak over de datum.  

We willen het volgende uitproberen: er komen pakken appelsap, chocomelk en jus d’orange. 

Deze gaan we per glas verkopen. Wanneer is nog niet bekend.  

 
(tekst Marian Nederlof) 

 

Verantwoord Alcohol Schenken 
 

 
 

Wij hebben in de map van de kantine 27 certificaten met namen van degene die de cursus 

“Verantwoord Alcohol Schenken” een paar jaar geleden hebben gevolgd.  

De meeste data staan op 2019. Nu staat er in de handleiding, dat dit ieder jaar opgefrist zou 

moeten worden. Ik heb begrepen dat wij niet roomser zijn dan de Paus, maar we willen het dit 

jaar weer eens oppakken.  

Het gaat via E-learning (computer) en is GRATIS. Het is ook niet moeilijk. 

Als je dit wil: graag even je naam opgeven via de mail naar Marian Nederlof: 

penningmeester@lesboulesfleuries.nl. Dus iedereen kan meedoen, of je dit nu wel of niet 

al een keer hebt gedaan, dat maakt niet uit. Het is voornamelijk belangrijk voor degene die in 

de kantine drank verkopen of zich in de toekomst willen opgeven als kantinemedewerker.  

Eind april 2023 krijg je dan een mail met een internetadres waarop je deze cursus kunt 

vinden. Ik zou willen zeggen: DOEN!!! 

 
(tekst: Marian Nederlof) 
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Vrijwilligers gezocht 
 

 
 

We zijn natuurlijk erg blij met de vele vrijwilligers die Les boules fleuries rijk is. Toch is er nog 

behoefte aan versterking in bepaalde geledingen. Zo is er nog veel behoefte aan mensen voor 

de interieurverzorging. Het sanitair wordt 2× per week na het boulen onder handen genomen. 

Ook gaat dan de stofzuiger door de hal/gang en rondom de bar. Op zich een fluitje van een 

cent, want met z’n tweeёn ben je binnen een ½ uur er doorheen. Op dit moment zijn de 

huidige interieurverzorgers te veel keer “aan de beurt”. En vele handen maken licht werk! 

Ook kantinemedewerkers hebben we hard nodig! 

Ook zoeken we een back-up voor de redacteur van de website. Met vereende krachten 

hebben we de hele website “up-to-date” gemaakt, met name voor de sponsoren. 

Zo’n website moet natuurlijk wel bijgehouden en geactualiseerd worden. 

Het zou prettig zijn als we iemand “achter de hand” hebben in verband met calamiteiten. 

Voor het maken van (goede) foto’s van de diverse toernooien zoeken we een tweede 

man of vrouw. Het zou mooi zijn als we een reportageteam zouden kunnen vormen voor het 

maken van verslagen. Dus: meld je aan! (info@lesboulesfleuries.nl). 

 
(tekst: Arie Imthorn) 

 

Zonnepanelen 
 

 
 

Zoals jullie bij de Algemene Ledenvergadering hebben gehoord zijn we volop met energie-

bezuinigingen bezig. Het vraagt heel veel voorwerk en besprekingen om alles op orde te 

krijgen en zoveel als mogelijk daar subsidie mee te pakken.  

Een belangrijk onderdeel daarvan was de installatie van zonnepanelen. Daarvoor had ik  

een ontwerp gemaakt op een strook grond direct naast onze buitenbanen en dit met de 

gemeente besproken. Maar helaas wil de gemeente daar geen medewerking aan geven.  
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Dus ben ik gelijk achter mijn tekentafel gaan zitten schetsen om een ander plan te maken, 

namelijk: om een aantal panelen op de werkplaats te plaatsen, de bestaande fietsoverkapping 

te slopen en daar een nieuw ontwerp voor te maken, zodat deze dieper en breder wordt en 

daar ook panelen op kunnen komen. Totaal is er dan ruimte voor 30 panelen i.p.v. de 45 stuks 

volgens het oorspronkelijke plan. 

Wat de uitvoering van de fietsenstallen betreft: jullie kennen vast wel die houten 

tuinoverkappingen van Douglas hout, dit heeft altijd een gezellige en warme uitstraling. 

Ik hoop dat het mogelijk is om deze plannen op korte termijn helemaal uit te werken, zodat 

we zo spoedig mogelijk hiermee aan de slag kunnen gaan om al deze zomer de energie van de 

zonnepanelen te kunnen gebruiken. 

 
(tekst Koos van Dijk) 

 

Koffiekaarten 
 

     Maandelijks wordt uit elke 25      

     ingeleverde koffiekaarten een  

     kaart getrokken, waarvan de    

     eigenaar een gratis nieuw  

     exemplaar ontvangt. 

     Deze maand zijn dat: To Dijks,   

     Marianne Distelbrink, Peter Koome  

     en Marin Matze. 

 

     Proficiat! 

 
      Tekst: Frans Snaar)  
   

 

Prikbord 
 

Overleden: 

 

15 maart 2023     Wendy Hoornsman     Verdistraat 36     2162AW Lisse 

 

 

 Agenda 
  

10 april   : Paastoernooi. 

14 april   : Eeuwige Roemtoernooi. 

21 april   : Tridotet toernooi. 

24 april   : Bestuursvergadering. 

27 april   : Koningsdag. 

28 april   : Ontmoetingstoernooi. 

30 april/7mei/14 mei : Open dagen. 

12 mei   : Eeuwige Roemtoernooi. 

13 mei   : Alpd’HuZes, 

 

Voor de vaste speelmomenten wordt verwezen naar de website. 

 
 
(eindredactie en vormgeving: Arie Imthorn) 


